



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

**Connecting Asia-Pacific - Bridging ASEAN Economies - Empowering Enterprises -
Advancing the New Maritime Silk Route**

The **ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD** (“Business Chamber”), guided by the principle of *“Sail with Integrity Across Five Continents,”* draws strategic inspiration from the trust-based and peace-oriented legacy of Admiral Zheng He (AD 1371 ~ 1433) (aka “Cheng Ho”).

Anchored in Singapore as a central coordination hub, the Business Chamber operates as a structured regional business platform designed to drive measurable expansion for Singapore SMEs across ASEAN and into broader Asia-Pacific (APAC) region, creating strategic trans-regional trade corridors. Its mandate is grounded not in symbolic diplomacy, but in delivering practical commercial outcomes through disciplined cross-border integration and ecosystem alignment.

Given Singapore’s limited domestic market size, long-term SME growth depends on systematic access to ASEAN’s 600+ million consumer base and the wider APAC economic corridor. The Business Chamber addresses this need by providing coordinated regional market entry support, including curated business matching, sector-focused introductions, and supply chain alignment. By leveraging pre-qualified partner networks and strategic facilitation, it reduces market entry risk, shortens expansion timelines, and enhances execution certainty.

The Business Chamber’s value proposition is structured around four core pillars:

- 1) **Regional Market Access** — connecting enterprises with distributors, joint-venture partners, procurement platforms, and investors across ASEAN, China, and key APAC economies.
- 2) **Policy and Market Intelligence** — delivering regulatory insights and strategic briefings on high-growth sectors such as digital trade, green transition, advanced manufacturing, and supply chain transformation.
- 3) **Capital and Strategic Partnerships** — facilitating investment dialogue and cross-border alliances to enhance scalability. Fourth, **Brand and Positioning Enhancement** — elevating Singapore enterprises through regional forums, delegations, and structured engagement initiatives that strengthen credibility across APAC markets.



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

4) Reinforce Singapore's role as a gateway economy - By facilitating the establishment of Chinese and ASEAN enterprises in Singapore, it capitalizes the advantage of this strategic position and expand the subsidiaries into ASEAN regions at lowest operating cost for businesses. Meanwhile, the increased liquidity in Singapore and ASEAN regions will enhance a dual-flow model — outbound expansion and inbound integration — strengthens deal flow, increases partnership density, and enhances ecosystem resilience within Singapore's business landscape.

Extending beyond ASEAN and APAC, the Chamber strategically connects Singapore enterprises to the Middle East region including United Arab Emirates (UAE) and the broader Gulf region, positioning the UAE as a gateway to the Islamic economic world.

Recognizing the UAE's role as a global trade, finance, and logistics hub linking the market hours of Asia, Middle East, Africa, and Europe, the Business Chamber integrates Gulf connectivity into its regional expansion framework. This opens pathways in HALAL trade, Islamic Finance, infrastructure, renewable energy, food security, and cross-border investment. By embedding Middle Eastern engagement within its broader ASEAN-APAC strategy, the Business Chamber enables Singapore SMEs to diversify market exposure, access high-growth GCC economies, and build trusted partnerships across Muslim-majority markets.

In conclusion, the **ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD** serves as a strategic growth accelerator for Singapore SMEs by providing coordinated access to ASEAN, APAC, and Gulf growth corridors. Through ecosystem integration, risk mitigation, and trust-based collaboration, it empowers enterprises to scale beyond domestic constraints and capitalize on emerging regional shifts. The Business Chamber delivers a disciplined, scalable platform that enhances competitiveness, strengthens Singapore's regional and trans-regional connectivity, and supports sustainable long-term expansion across ASEAN, Asia-Pacific, and the Gulf region.

(The page is left blank after this line)



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

ENTITY	ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD
TAGLINE	Sail with Integrity Across Five Continents
MISSION	1. Create Business Opportunities 2. Collaborate to Win 3. Co-Share Benefits 4. Preserve Culture
FUNCTIONS	1. Provide structured entry pathways for Singapore SMEs into ASEAN, the broader Asia-Pacific (APAC), and strategic corridors such as the UAE and Gulf regions. 2. Connect enterprises across Singapore, China, ASEAN, APAC, and the Gulf regions to enable trade partnerships, joint ventures, distribution networks, and supply chain integration. 3. Support ASEAN and Chinese enterprises establishing in Singapore while creating reciprocal collaboration and deal flow opportunities for local SMEs. 4. Deliver regulatory insights, sector analysis, and strategic briefings on emerging growth areas including digital trade, green economy, advanced manufacturing, HALAL markets, and supply chain transformation. 5. Enable investment dialogue, funding access, and cross-border alliances to enhance scalability and long-term competitiveness. 6. Strengthen enterprise credibility through regional forums, delegations, cultural diplomacy, and structured engagement programs across ASEAN, APAC, and the Islamic economic world. 7. Encourage alignment with government development priorities while fostering sustainable, trust-based economic cooperation across regions. 8. Encourage private enterprises to align with government policies and regional development strategies, supporting stable, sustainable economic growth across ASEAN and APAC.



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

BOARD OF DIRECTORS

TITLE	NAME	OFFICE TERM
Chairman	WONG CHIA WEI, DAR	July 2026 – Jun 2031
General Secretary	LEE YEOW KOON	July 2026 – Jun 2031
Treasurer	TEOH WEI KEAT, JEFFREY	July 2026 – Jun 2031
Public Relation Officer	ANG SUAN	July 2026 – Jun 2031
Welfare Officer	HIEW CHEE WEE, SEBASTIAN	July 2026 – Jun 2031
Community Development Officer	ZHAI ZIHAN	July 2026 – Jun 2031

OTHER BOARD MEMBERS

TITLE	NAME	OFFICE TERM
Executive Vice President	TBC	
Registrar (ENG /CN)	GUO YITING / CHAI JIN YUAN	July 2026 – Jun 2031
Committee	TAY YIH CHANG, TAYLOR	July 2026 – Jun 2031
Committee	TBC	July 2026 – Jun 2031
Committee	TBC	July 2026 – Jun 2031

OTHER COMMITTEES

TYPE OF COMMITTEE / 分別委员会	PRESIDENT / 会长
Investment Economics & Financial Svc Committee 投资经济及金融服务委员会	DAR WONG
Construction and Building Material Committee 建筑建材委员会	LEE YEOW KOON
F&B Industry Committee 食品饮料工业委员会	ANG SUAN
Beauty & Healthcare Wellness Committee 美容保健大健康委员会	JEFFREY TEOH / SEBASTIAN HIEW
Youth Group & Development Committee 青年团发展委员会	ZHAI ZIHAN
Logistic & Transport Committee 物流交通委员会	TBC
Cultural Heritage, Media & Education Committee 非遗文化传媒委员会	SONG ZHUOWEI
Scientific Innovation & Engineering Committee 创新科技及机械委员会	TBC
Ladies Committee 女神委员会	TBC



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

Aquatic & Hobbies Committee 水族及赏嗜委员会	TBC
Environmental Social Governance Committee 环境社会治理委员会	TBC

OTHER RANKS AND MEMBERSHIP

TITLE / RANK	CONDITIONS / TERM
Ambassador of Peace	Permanent Title (Maximum 2 per Country)
Permanent Honorary Chairman	Permanent Title
Honorary President	Five Year Term
Vice President	Five Year Term
Advisors	Five Year Term
Corporate Membership	Annual Subscription S\$400 / Permanent S\$1000 (1-Time Payment)
Associate Membership	Annual Subscription S\$400 / Permanent S\$1000 (1-Time Payment)
Individual Membership	Annual Subscription S\$400 / Permanent S\$1000 (1-Time Payment)
Youth Membership (below 36 year-old)	Annual Subscription S\$50 / Permanent S\$100 (1-Time Payment)

PERM. HONORARY CHARIMAN; HONORARY PRESIDENT; VICE PRESIDENT AND ADVISORS LIST

NAME	ENGLISH / CHINESE TITLE
Sun Zhiguo 孙治国	Honorary President & Chief Advisor 名誉会长兼首席顾问
Han Shengbao 韩胜宝	Honorary President & Military Strategy Advisor 名誉会长兼兵法顾问
Song Zhuowei 宋卓蔚	Honorary President & International Intangible Cultural Heritage Advisor 名誉会长兼国际非遗顾问
Imam Mao Kun 毛坤阿訇	Honorary President & Religious Affairs Advisor 名誉会长兼宗教顾问
Datuk Seri Panglima Yong Teck Lee 拿督斯里邦里玛杨德利	Honorary President & Economic Development Advisor 名誉会长兼经济发展顾问
Prof. Dato Sri Dr. Wilson Yong, JP 拿督斯里杨忠勇博士太平绅士	Honorary President & Fine Arts Advisor 名誉会长兼美术顾问

For General Release @July 2026



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

Datuk Philip Yong Chiew Lip 拿督杨秋立	Honorary President & Business Advisor 名誉会长兼商务顾问
Datuk Derek Teng Hooi Kheong 拿督邓海强	Honorary President & Belt & Road Advisor 名誉会长兼一带一路倡议顾问
Daret Koh 许文华	Honorary President & Cultural Advisor 名誉会长兼文化顾问
Tan Poh Chuan 陈宝全	Honorary President & F&B Advisor 名誉会长兼饮食专家顾问
Dr. Alan Lim 林桔仪博士	Honorary President & Diplomatic Advisor 名誉会长兼外交顾问
Pak. Haris Chandra 张锦泉	Honorary President & Business Advisor 名誉会长兼商务顾问
Dr. Chen Riling 陈日铃博士	Honorary President & Business Advisor 名誉会长兼商务顾问
Zhao Zhigang 赵志刚	Honorary President & Zheng He History Advisor 名誉会长兼郑和历史顾问
Yuan Weiguo 袁卫国	Honorary President & Geography Advisor 名誉会长兼地理顾问
Hong Shaowei 洪少伟	Honorary President & Diplomatic Advisor 名誉会长兼外交顾问
Tang Hai 唐海	Honorary President & RCEP Advisor 名誉会长兼 RCEP 顾问
Hou Yuewen 侯月文	Honorary President & He He Advisor 名誉会长兼和合文化顾问
Woo Chi Chen 胡志娟	Senior Advisor – Media 媒体传播高级顾问
Limson 林森	Senior Advisor – Tourism 旅游商务高级顾问
Ng Keng Chye 黄庆才	Advisor – Legal Advisor 法务顾问
Aloysius Wee 黄明成	Advisor – Legal Advisor 法务顾问
Teng Theng Dar 邓腾达	Honorary President & Diplomatic Advisor 名誉会长兼外交顾问
Sunny Yew 游迪翔	Honorary President & Social Resources Advisor 名誉会长兼社会资源顾问
James Lee 李培勤	Honorary President & Business Advisor 名誉会长兼商务顾问



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

Li Pei Feng 李培峯	Honorary President & Zheng He Cultural Advisor 名誉会长兼郑和文化顾问

**Names are in random order *排名不分先后*

APPLICATION TO BECOME A NEW MEMBER

PROCEDURE
Membership is open to registered companies, individuals and youth people
A new member must be nominated by existing a Corporate Member or Associate Member
Each Corporate Member / Associate Member may appoint up to two representatives
Each Corporate Member is entitled to one voting right in AGM /EGM
All applications need to be approved by the Board and notification will be sent to applicant
Individual who is keen to be Honorary President, Vice President or Advisors may approach the Board of Directors

PRIVILEGE OF NEW MEMBER AND INCENTIVE SCHEME FOR SUCCESSFUL REFERRAL

- All new members who pay S\$1000 for permanent membership will receive a free goodie bag containing birdnest, agarwood, collar badges (1 or 2 units depending on membership type), vouchers etc.
- New member who pay S\$400 for annual subscription will receive collar badges accordingly.
- Successful referral for a new member that pays S\$1000 will receive 1 goodie bag worth min. S\$100 per unit.

To join as a new member, you may approach a current members or email to us:

Email: zhabc2026@gmail.com

[END OF ENGLISH TEXT]



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

连接亚太地区 - 贯通东盟经济体 - 赋能企业发展 - 推动新海丝路

郑和亚太总商会（以下简称“本商会”）秉承“五洲达行、财通四海”的理念，从郑和正使（公元 1371–1443 年）以信任与和平为基石的历史遗产中汲取战略智慧。

本商会以新加坡为核心协调枢纽，构建结构化的区域商业平台，致力于推动新加坡中小企业在东盟及更广阔的亚太地区实现可量化的业务扩展，打造战略性跨区域贸易走廊。其使命并非停留于象征性外交，而是通过严谨的跨境整合与生态系统协同，交付切实的商业成果。

鉴于新加坡本土市场规模有限，中小企业的长期增长有赖于系统性地对接东盟逾 6 亿余的消费群体及更广阔的亚太经济走廊。为此，本商会提供协调统一的区域市场准入支持，包括精心筛选的商业对接、行业定向推介以及供应链协同安排。通过依托预先审核的合作伙伴网络与战略促进机制，本会有助于降低市场进入风险、缩短扩展周期，并提升执行确定性。

本商会的价值主张围绕四大核心支柱构建：

一、 区域市场准入——为企业对接东盟、中国及亚太主要经济体的分销商、合资伙伴、采购平台及投资者，搭建通往区域市场的桥梁。

二、 政策与市场情报——围绕数字贸易、绿色转型、先进制造及供应链变革等高增长领域，提供法规洞察与战略简报，助力企业精准把握发展趋势。

三、 资本与战略伙伴关系——促进投资对话与跨境联盟合作，助力企业提升可扩展性与发展动能。



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

四、 强化新加坡作为门户经济的战略角色——通过协助中国及东盟企业在新加坡设立机构，充分利用这一战略枢纽优势，以最低运营成本将其子公司拓展至东盟区域。同时，新加坡与东盟区域资金流动性的增强，将推动形成“双向流动”模式——即对外扩展与对内融合并行——从而增加交易流量、提升伙伴关系密度，并增强新加坡商业生态系统的整体韧性与活力。

超越东盟与亚太，拓展至中东市场——本商会战略性地将新加坡企业对接至中东地区，包括阿拉伯联合酋长国及更广泛的海湾区域，将阿联酋定位为通往伊斯兰经济世界的门户。

本商会深知阿联酋作为连接亚洲、中东、非洲和欧洲市场时区的全球贸易、金融与物流枢纽的重要地位，因此将海湾地区互联互通纳入其区域扩展框架。此举为新加坡企业开辟了清真贸易、伊斯兰金融、基础设施、可再生能源、粮食安全及跨境投资等领域的发展通道。通过将中东布局融入其更广泛的东盟-亚太战略体系，本商会助力新加坡中小企业实现市场多元化，进入高增长的海湾合作委员会经济体，并在穆斯林占多数的市场中建立值得信赖的合作伙伴关系。

总结而言，**郑和亚太总商会**致力于为新加坡中小企业提供系统化对接东盟、亚太及海湾地区增长通道的服务，充当其战略性成长加速器。通过生态整合、风险防控与基于信任的协作机制，本商会助力企业突破本土市场局限，把握区域新兴格局带来的发展机遇。本会打造了一个严谨、可扩展的平台，旨在提升企业竞争力，强化新加坡在区域及跨区域层面的连通性，并支持企业在东盟、亚太及海湾地区实现可持续的长期发展。

(本页以下留空)



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

Entity 商会	ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD 鄭和亞太總商會
TAGLINE 标语	五洲达行、财通四海
MISSION 使命	一、商机共创 二、合作共赢 三、资源共享 四、文化传承
FUNCTIONS 职能	一、为新加坡中小企业提供结构化市场准入通道，覆盖东盟、亚太及阿联酋与海湾地区等战略走廊。 二、连接新加坡、中国、东盟、亚太及海湾地区的企业，推动贸易合作、合资经营、分销网络建设及供应链整合。 三、支持东盟及中国企业在新加坡落地发展，同时为本地中小企业创造双向合作与交易流量机会。 四、提供法规洞察、行业分析及新兴增长领域的战略简报，涵盖数字贸易、绿色经济、先进制造、清真市场及供应链转型等方向。 五、推动投资对话、融资渠道及跨境联盟建设，助力企业提升扩展能力与长期竞争力。 六、通过区域论坛、商务代表团、文化外交及结构化交流项目，增强企业在东盟、亚太及伊斯兰经济圈的可信度与品牌声誉。 七、鼓励企业对接政府发展优先事项，推动跨区域可持续的、基于信任的经济合作。 八、引导私营企业顺应政策导向与区域发展战略，共同支持东盟及亚太地区稳定、可持续的经济增长。



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

董事局成员

TITLE 职务	NAME 名字	OFFICE TERM 公务期限
总会长	黄达	2026 年 7 月 – 2031 年 6 月
秘书长	李曜鲲	2026 年 7 月 – 2031 年 6 月
财政	张伟杰	2026 年 7 月 – 2031 年 6 月
公关部长	洪瑄	2026 年 7 月 – 2031 年 6 月
福利部长	邢致伟	2026 年 7 月 – 2031 年 6 月
社区发展部长	翟梓涵	2026 年 7 月 – 2031 年 6 月

董事局其他成员

TITLE 职务	NAME 名字	OFFICE TERM 公务期限
执行会长	TBC	2026 年 7 月 – 2031 年 6 月
中文书 / 英文书	郭翊庭 / 蔡京原 (钧烨)	2026 年 7 月 – 2031 年 6 月
理事	戴义璋	2026 年 7 月 – 2031 年 6 月
理事	TBC	2026 年 7 月 – 2031 年 6 月
理事	TBC	2026 年 7 月 – 2031 年 6 月

其他委员会

TYPE OF COMMITTEE / 分别委员会	PRESIDENT / 会长
Investment Economics & Financial Svc Committee 投资经济及金融服务委员会	黄达 DAR WONG
Construction and Building Material Committee 建筑建材委员会	李曜鲲 LEE YEOW KOON
F&B Industry Committee 食品饮料工业委员会	洪瑄 ANG SUAN
Beauty & Healthcare Wellness Committee 美容保健大健康委员会	张伟杰 JEFFREY TEOH / 邢致伟 SEBASTIAN HIEW
Youth Group & Development Committee 青年团发展委员会	翟梓涵 ZHAI ZIHAN
Logistic & Transport Committee 物流交通委员会	TBC



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

Cultural Heritage, Media & Education Committee 非遗文化传媒有限公司	宋卓蔚 SONG ZHUOWEI
Scientific Innovation & Engineering Committee 创新科技及机械委员会	TBC
Ladies Committee 女神委员会	TBC
Aquatic & Hobbies Committee 水族及赏嗜委员会	TBC
Environmental Social Governance Committee 环境社会治理委员会	TBC

其他职务与会员种类

职务名称 / 级别	CONDITIONS / TERM
Ambassador of Peace 和平大使	永久名衔 (每个国家最多两位)
Permanent Honorary Chairman 永久荣誉会长	永久名衔
Honorary President 名誉会长	5 年期限
Vice President 副会长	5 年期限
Senior Advisors 高级顾问	5 年期限
Corporate Membership 企业会员	年费 S\$400 / 永久年费 S\$1000 (一次性缴付)
Associate Membership 准会员	年费 S\$400 / 永久年费 S\$1000 (一次性缴付)
Individual Membership 个体户会员	年费 S\$400 / 永久年费 S\$1000 一次性缴付)
Youth Membership 青年团会员 (36 岁以下)	年费 S\$50 / 永久年费 S\$100 (一次性缴付)



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

永久荣誉会长；名誉会长；副会长；高级顾问名单

NAME	ENGLISH / CHINESE TITLE
Sun Zhiguo 孙治国	Honorary President & Chief Advisor 名誉会长兼首席顾问
Han Shengbao 韩胜宝	Honorary President & Military Strategy Advisor 名誉会长兼兵法顾问
Song Zhuowei 宋卓蔚	Honorary President & International Intangible Cultural Heritage Advisor 名誉会长兼国际非遗顾问
Imam Mao Kun 毛坤阿訇	Honorary President & Religious Affairs Advisor 名誉会长兼宗教顾问
Datuk Seri Panglima Yong Teck Lee 拿督斯里邦里玛杨德利	Honorary President & Economic Development Advisor 名誉会长兼经济发展顾问
Prof. Dato Sri Dr. Wilson Yong, JP 拿督斯里杨忠勇博士太平绅士	Honorary President & Fine Arts Advisor 名誉会长兼美术顾问
Datuk Philip Yong Chiew Lip 拿督杨秋立	Honorary President & Business Advisor 名誉会长兼商务顾问
Datuk Derek Teng Hooi Kheong 拿督邓海强	Honorary President & Belt & Road Advisor 名誉会长兼一带一路倡议顾问
Daret Koh 许文华	Honorary President & Cultural Advisor 名誉会长兼文化顾问
Tan Poh Chuan 陈宝全	Honorary President & F&B Advisor 名誉会长兼饮食专家顾问
Dr. Alan Lim 林桔仪博士	Honorary President & Diplomatic Advisor 名誉会长兼外交顾问
Pak. Haris Chandra 张锦泉	Honorary President & Business Advisor 名誉会长兼商务顾问
Dr. Chen Riling 陈日铃博士	Honorary President & Business Advisor 名誉会长兼商务顾问
Zhao Zhigang 赵志刚	Honorary President & Zheng He History Advisor 名誉会长兼郑和历史顾问
Yuan Weiguo 袁卫国	Honorary President & Geography Advisor 名誉会长兼地理顾问
Hong Shaowei 洪少伟	Honorary President & Diplomatic Advisor 名誉会长兼外交顾问



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

Tang Hai 唐海	Honorary President & RCEP Advisor 名誉会长兼 RCEP 顾问
Hou Yuewen 侯月文	Honorary President & He He Advisor 名誉会长兼和合文化顾问
Woo Chi Chen 胡志娟	Senior Advisor – Media 媒体传播高级顾问
Limson 林森	Senior Advisor – Tourism 旅游商务高级顾问
Ng Keng Chye 黄庆才	Advisor – Legal Advisor 法务顾问
Aloysius Wee 黄明成	Advisor – Legal Advisor 法务顾问
Teng Theng Dar 邓腾达	Honorary President & Diplomatic Advisor 名誉会长兼外交顾问
Sunny Yew 游迪翔	Honorary President & Social Resources Advisor 名誉会长兼社会资源顾问
James Lee 李培勤	Honorary President & Business Advisor 名誉会长兼商务顾问
Li Pei Feng 李培峯	Honorary President & Zheng He Cultural Advisor 名誉会长兼郑和文化顾问

**Names are in random order *排名不分先后*

申请新会员

PROCEDURE 流程
会员资格将开放给所有注册公司、个体户和青年人士
申请新会员需要由一名企业会员或则准会员提名推荐
每名企业会员 / 准会员将可以委任两位代表人
每家企业会员在常年大会 / 紧急大会只有一张表决权
所有申请会员表格需要董事局批准，并以书面（电邮）通知申请人方为有效
个体户若有兴趣成为名誉会长、副会长或高级顾问可以联系董事局表明意向



ZHENG HE APAC BUSINESS CHAMBER LTD (UEN:202626352N)

鄭和亞太總商會

新会员福利与推荐成功的奖励

- 一次性缴付 S\$1,000 永久会员费的新会员，将获赠精美礼包一份，内含燕窝、沉香、徽章（根据会员类型配发 1 至 2 枚）、代金券等。
- 缴付 S\$400 年费的新会员，将获配发相应徽章。
- 成功推荐一名新会员加入者，将获赠礼包一份，每份价值不低于 S\$100。

如欲加入成为新会员，可联系现有会员，或通过以下电邮与我们联系：

Email: zhabc2026@gmail.com

[完结]